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REDACTIONEEL

Het jaar is weer 
bijna ten einde, de 
Sint is al het land 
uit en kerst staat 
weer voor de deur. 
Na de feestdagen 
gaan we in 2024 
eerst een nieuw-
jaarsreceptie 
houden en niet 

lang daarna staat de algemene 
ledenvergadering ook gepland.

Het is mooi, dat De Goedheiligman 
Pas weer onze club met een bezoekje 
heeft vereerd. Helaas was de animo 
niet heel groot, het plezier was er 
daarentegen niet minder om. De 
kantine was prachtig versierd en de 
sfeer was gezellig en feestelijk. 

Op voetbalgebied heeft ons 1e als 
vaandelteam goede zaken gedaan 
en ze hebben zelfs gewonnen van de 
nummer 2 uit de competitie. In de 2e 
periode staan onze jongens nu zelfs 
bovenaan.

Voor nu wensen wij u allen hele fijne 
feestdagen en een mooi begin van 
het nieuwe jaar. Wij gaan als redactie 
op studiereis naar Oostenrijk en 
zullen ons in het nieuwe jaar weer bij 
u melden.

Veel leesplezier
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BESTUURSMEDEDELINGEN

Nieuwjaarsreceptie zondag 7 januari
Op de eerste zondag van 2024 staat de Nieuwjaarsreceptie weer op 
het programma in onze kantine.
Dit jaar zijn er vier jubilarissen die gehuldigd gaan worden, voor hun 
60-, 40- (2x) en 25-jarig lidmaatschap.
De kantine is vanaf 14 uur geopend en het officiële gedeelte zal rond 
15 uur plaatsvinden, waarna er nog voldoende tijd is om het nieuwe 
jaar in te luiden. Dus zorg dat je erbij bent!

Algemene ledenvergadering dinsdag 23 januari
De jaarlijkse algemene ledenvergadering zal dit jaar plaatsvinden op 
dinsdag 23 januari om 20:00 uur.
Dus ben jij benieuwd naar hoe onze club ervoor staat? Wil jij je mening 
geven over de koers die we moeten gaan varen? Of zijn er andere 
vragen die gesteld en beantwoord moeten worden? Kom dan 23 
januari naar de kantine. Verderop in dit blad kunnen jullie de agenda 
vinden, evenals de notulen van de vorige ALV.

Webbeheerder gezocht!
Na het definitieve vertrek van Willem “Web” Scheenjes zijn we nog 
steeds naarstig op zoek naar een nieuwe webbeheerder. Ben jij handig 
met het maken en plaatsen van content op een digitaal platform en kun 
je goed met vertrouwelijke informatie omgaan en/of wil jij Tivoli 
ondersteunen bij de website, twijfel dan niet en laat zo snel mogelijk 
iets weten!
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Meer vacatures, minder handjes
Zoals vaker vragen wij via deze en andere wegen jullie hulp om de 
vereniging draaiende te houden. Helaas heeft dat niet altijd het 
gewenste effect en blijven er vacatures (onnodig) lang openstaan.
Omdat de taken door steeds minder handjes gedaan worden, komen 
ook de cruciale functies/werkzaamheden steeds vaker in het geding.
Als we willen dat de bal blijft rollen, meld je dan vooral!

Namens het bestuur, 
Marc van Hout, secretaris

H H H

LEDENMUTATIES

Nieuw
Geen

Vertrokken
Gio Huijsmans

H H H
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WIJ FELICITEREN

in de maand december

 2 Nathan Bell 20 Guus de Waal
  Omran Alsmadi   Lotte Scheepers
 3 Kacper Grabowski 21 Peter vd Wiel
  Ismail Guendouz   Diego Guzman-Hernando
 5 Aloysius Visser   Bert Koolen
 6 Sinterklaas   Yenti Ikele

 7 Peter van de Laar 22 Boubou Gansiry Dioum
 8 Henk van Ekkendonk 25 Javier Montes
  Chinedu Okunde 26 Robin van der Vorst
 9 Peter Scheepers   Henry Valle Arana
 11 Hawi Erkalo 27 Stefan Bell
 14 Stijn de Haan 28 Nick Schollmeyer
 16 René Heijink   Idi Nzabahimana
 17 Luuk de Greef 29 Joann Schalks
 19 René van Eyck
  Bas de Haas

H H H
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WIJ FELICITEREN

in de maand januari

 1 Tonnie Janssen  18 Ronny Kox
  Jawad Rezei   Omar Amhaini
  Mustafa Nawabi  19 Kenal Buyuk
  Jan Willem Dijk   David van der Slik
  Ilias Azaoum   Regaib Pancar
  Mustafa Ahmed Al Jarad   Maximilian Trevaskis
 2 Iwo Hudzik  20 Fay Roovers
  Nicky Eekhof  21 Rick de Goeij
 3 Enosh Paramalingam   Adrie Meeuwesen
 5 Xavier Dekkers  22 Stef Verdonschot
 6 Davino Slegers   Frans Veldpaus
  Henk Leuverman   Steven Mohanlal
 8 Micha Nemelc  24 Jack Engelen
 9 Luc Verbeek   Oliver Ekwumma
  Rico Leuken   Wendy Verberne
 10 Tymotiy Kleshchenko   Ousama El Haouzi
 11 Sharif Bakhshi  26 Mohamed Azaoum
  Danilo Villagra Roa  27 Hans Verbaal
 13 Mike van Dijk   Semra Arici
  Olaf van Aalsum   Ayla Arici 
  Tewelde Michael Mehari  28 Nico Jansen
 15 Toon vd Laarschot  29 Mehmet Janssens
 17 Arno van Happen   Kenrick Olin
  Faizel van den Broek   Philip van Dingenen
  Tristen Visser  30 Jaïr Sambo
  Onur Coskun   Vlad Novik 
  Luca Le naour  31 Kelly Verbaandert

H H H
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HET 1E –  HET GAAT DE GOEDE KANT OP!

Ook in deze jaargang van het clubblad gaan we weer berichten over 
ons 1e. We doen dat weer met de verslagjes, zoals die in het ED of op 
ed.nl verschijnen of zoals die aan het ED of anderszins zijn 
aangeleverd, soms aangevuld met andere bronnen, zoals 
amateurvoetbaleindhoven.nl.

In de afgelopen periode wisten die van ons een zeer bevredigende 
reeks neer te zetten met eerst 2 gelijke spelen tegen het Knegselse 
Boys en tegen Tongelre, gevolgd door 4 zeges op rij tegen Sterksel, 
DEES, Dosko en Woenselse Boys. Met deze uitstekende serie (14 
punten uit 6 wedstrijden) stegen we in de ranglijst van plaats 9 naar 5 
en er mag weer omhoog gekeken worden, want de subtop is binnen 
handbereik (max 3 punten) en de top 2 is niet meer ver weg (5 en 7 
punten). Bovendien is de koppositie in de 2e periode ingenomen. 
Ga zo door, mannen!

Tivoli  – Knegselse Boys (0-0) 0-0 5 november 2023
ed.nl
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Tongelre – Tivoli  (0-1) 1-1 12 november 2023
ed.nl

Tivoli  – Sterksel  (1-0) 4-0 19 november 2023
ed.nl
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DEES – Tivoli  (0-2) 1-3 26 november 2023
ed.nl

ave.nl
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Tivoli – Dosko’32 (1-0) 2-1 3 december 2023
ed.nl

Woenselse Boys – Tivoli  (1-2) 2-4 10 december 2023
ed.nl

H H H
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(TUSSEN-)STANDEN 2023 - 2024  
(bijgewerkt t/m 10 december 2023)

Tivoli 1 5e klasse E

Tivoli 2 4e klasse 410
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Tivoli 3 5e klasse 520

Tivoli 4 6e klasse 649
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Tivoli Veteranen – Poule A
Bij deze competitie worden geen uitslagen en standen bijgehouden

Tivoli vrouwen 18+1 6e klasse 3 (najaar)

Tivoli JO16-1 3e klasse (2e fase) 12 najaar

Tivoli JO15-1 1e klasse (2e fase) 13 najaar
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Tivoli JO14-1 Divisie 4D najaar - eindstand

Tivoli JO12-1 3e klasse (2e fase) 05 najaar

Tivoli JO11-1 4e klasse (2e fase) 07 najaar

Tivoli JO10-1 4e klasse 48/JO9-1 3e klasse 14/
JO8-1 3e klasse 15
(2e fase najaar)

H H H




14

ONZE JEUGD 
(door Steven Mohanlal)

Het seizoen is alweer bijna halverwege en een aantal 
van onze jeugdteams is al met winterstop en de rest 
speelt aankomend weekend zijn laatste wedstrijd van 
dit jaar. Na een vliegende start met voor de hele jeugd 
uitstekende resultaten zien we in het 2e gedeelte van 
de 1e seizoenshelft de resultaten wat teruglopen. Dit 
heeft o.a. te maken dat er een aantal teams in een 

wat hogere klasse zijn gaan spelen, daardoor krijgen ze wat meer te-
genstand. Daarnaast hebben we te maken met blessures, ziektes en 
afwezigheid, wat logisch is door het seizoen heen. Na de winterstop 
gaan de meeste teams weer in een nieuwe klasse spelen en kunnen 
we weer met frisse moed laten zien, wat we waard zijn. Ik moet eerlijk 
bekennen, dat het niveau ondanks de tegenvallende resultaten wel 
steeds beter wordt en we de stijgende lijn te pakken hebben.
Ik zou zeggen geniet van de winterstop en de feestdagen en rust goed 
uit, zodat we er samen een knallende 2e seizoenshelft van kunnen 
maken met hopelijk een of meerdere kampioenen.

De vorige keer beloofde Steven om iedere maand 2 elftallen belichten. 
Deze keer is dat de JO9-1, waarvan hijzelf de trainer is en dan komt 
ook nog de JO15-1 aan bod.

Tivoli JO9-1
(door Steven Mohanlal)

Onze JO9-1 bestaat uit de volgende 
jongens & meisjes:
Maruti (GoalKeeper), Emanuel, 
Giorvinio, Mason, Farhan, Plamen, 
Bunyamin, Adje, Soufyen & Tishana. 
De trainers/leiders zijn Steven (papa 
Maruti) & Christoph (papa Emanuel).
Nadat het merendeel vorig seizoen al 
bij Tivoli speelde in de JO8-1, spelen ze 
dit jaar bij de JO9-1. De kinderen zijn 

allemaal leergierig en komen bijna altijd wel naar de training.
Vorig jaar hebben ze de basisvaardigheden geleerd, die ze dit jaar 
spelenderwijs verder uitbreiden. Daarnaast proberen we nieuwe 
vaardigheden en trucjes uit die ze kunnen toepassen op het veld.
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Alle jongens en meisjes doen goed hun best en 
we zien dan ook een flinke groei ten opzichte 
van anderhalf jaar geleden. Dit resulteert in 
steeds beter samenspel, waarbij plezier 
uitstralen het allerbelangrijkste is.
De resultaten op zaterdag zijn afwisselend, de 
ene keer winnen we, de andere keer verliezen 
we of spelen we gelijk (vaak maar met 1 
doelpunt verschil).
Na de winterstop gaan we verder met het uitbreiden van onze 
vaardigheden en het samenspel, waardoor we hopelijk nog vaker 
mogen winnen.😊

JO15-1
(door Abdullah Janssens)

De afgelopen periode hebben we verschillende 
wedstrijden gehad. In het begin hadden we heel 
veel pech, steeds in de laatste minuut de wedstrijd 
verloren. Na de overwinning tegen Rood-Wit 
Veldhoven dachten we het gevonden te hebben, 
maar helaas gingen de laatste wedstrijden toch 
verloren. Maar we geven niet op en gaan door. 
We gaan ervoor. We hadden de doelstelling om na 
de winterstop richting de hoofdklasse te gaan. 

Helaas zal dat bijgesteld moeten worden en gaan we proberen om nu 
in de 1e klasse te blijven.

Van de trainer (Wim Vermeulen) en de leider (Abdullah)

H H H
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DE SINT WAS WEER OP DE HEIHOEF 
(van onze redacteur Jack Engelen met speciale medewerking van de 
Sint himself)

Op zaterdag 25 november jl. kwam de Sint onze 
club weer bezoeken op de Heihoef. Op initiatief 
van ons bestuurslid en onmisbare “manusje-van-
alles” Angelique Janssen, die ook de organisatie 
zowat alleen voor haar rekening had genomen, 
kon de Sint die dag weer ontvangen worden. De 
aanvang van de Sinterklaasmiddag, die net als 
altijd speciaal bedoeld was voor onze jeugd tot en 
met 9 jaar en ook broertjes/zusjes en kinderen en 
kleinkinderen van andere leden in die leeftijd, was 
gepland om 12.00 uur. Rond die tijd moesten de aangemelde kinderen 
met hun begeleiders zich verzamelen bij de kantine. Het is ronduit erg 
jammer, dat deze keer slechts 13 kinderen waren opgegeven en dat is 
eigenlijk niet acceptabel. Maar goed, daar komen we ook wel weer over 
heen. Ondanks de geringe belangstelling werd de kantine toch aardig 
gevuld met de kinderen, hun ouders en andere familieleden en 
belangstellenden. De aankomst van de Sint en zijn Pieten stond 

gepland om en nabij 13.00 uur en ja 
hoor, net iets voor die tijd arriveerden 
ze per auto, die geparkeerd werd langs 
de kantine. Met een welkomstliedje 
werden de Sint en zijn 2 Pieten hartelijk 
ontvangen en nadat ze deze en gene 
persoonlijk hadden begroet, kon de 
Sint plaatsnemen op de speciaal voor 
hem klaargezette zetel. Om iets na 

13.00 uur kon het beginnen en de 
kinderen mochten een voor een bij de Sint 

komen, bij hem 
op schoot als 
ze wilden en er 
waren er zelfs bij, 
die een Sinter-
klaasliedje voor 
hem zongen. 
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Ook waren er nog 2 ouders de klos (zie 
foto’s vorige pagina), die voor de Sint en 
zijn hulpen moesten zingen, waarbij 
natuurlijk door de andere aanwezigen 
uit volle borst werd meegezongen. 
Uiteindelijk bleek, dat er 3 van de 
aangemelde kinderen wegens ziekte 
niet konden komen en zo zijn er dus 10 
kinderen bij de Sint gekomen. Toen ze 

alle 10 aan de beurt geweest waren, kon het uitdelen der cadeautjes 
beginnen en natuurlijk ook het uitpakken. Dat was natuurlijk weer een 
feest op zich en toen dat klaar was, kwam de verslaggever en fotograaf 
van deze middag Jack Engelen naar voren, die 
namens het bestuur een bierpakket overhandigde 
aan de Sint. Hij vroeg de Sint om dat pakket op 5 
december bij zijn goede bekende Pascal Janssen 
te bezorgen voor diens zilveren jubileum vanwege 
25 jaar trouwe dienst bij de Sint. Natuurlijk kon de 
Sint Pas dat niet weigeren. 

En toen was het alweer tijd om afscheid te 
nemen. Onder het gezang van enkele 
Sinterklaasliedjes vertrokken de Sint en zijn 
Pieten om een uur of twee weer naar een 
ander feest.
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Net zoals vorig jaar hebben we weer een verslag van “De Sint himself”, 
die als onze beschermheer en gastredacteur speciaal voor jullie in de 
pen is geklommen. We zijn blij, dat we Hem voor dit clubblad weer 
hebben kunnen strikken.
Op de volgende pagina gaan we daar dan ook mee verder. 
Rest ons om iedereen, die dit weer mogelijk heeft gemaakt, te 
bedanken. We kunnen niet nalaten om Angelique, Pascal, Rob en 
Lisanne met name te noemen.

DE SINT OP BEZOEK
(van onze beschermheer en gastredacteur De Sint zelf)

Lieve Tivoliaantjes,

Wat een genot was het om jullie weer even in 
de kantine te mogen begroeten.
Buiten werd ik al enthousiast toegeroepen door 
een hele schare aan kinderen met vriendelijke 
snoeten.
Er was zelfs een mijnheer die zijn baard met 
de mijne wilde vergelijken.
Eenmaal binnen kwam ik terecht in een warm 
en gezellig onderkomen zou wel blijken.

Naar mij ter ore is gekomen, heeft mijn goede vriend Koos hier ook een 
rol in gespeeld.
Hij heeft mooie ballonnen opgehangen en de kantine zo in mooie 
sferen gespeeld. 
Ook Angelique, als organisatie niet te vergeten
En Tom (de barkeeper) lieten goed van zich weten.
Met een stoelendans, veel liedjes en enthousiaste mensen
Was er niets wat ik mij nog meer kon wensen.
Super gezellig, heel relaxed en gewoon fijn.
Al wist ik vooraf dat dit ook dit jaar het geval zou zijn.
Vanuit het bestuur kreeg ik nog een extra taak mee.
Reken maar; daarmee is die Pascal zeker tevree.
Ik kijk nu al uit naar het volgende jaar
Want voor deze Sint is het werk nog lang niet klaar.

Gegroet lieve Tivoliaantjes



19

Zoals altijd sluiten we weer af met een selectie van de overige foto’s.

H H H
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NIEUWJAARSRECEPTIE

Op zondag 7 januari 2024 wordt er weer eens een keer de traditionele 
nieuwjaarsreceptie in onze kantine op de Heihoef gehouden. Net als 
vorig jaar kunnen we weer samen onder het genot van een praatje, 
drankje en/of hapje het nieuwe jaar vieren.
De kantine gaat om 14.00 uur open en om 15.00 uur volgt dan weer het 
officiële gedeelte met daarin de gebruikelijke huldiging van de 
jubilarissen. Dit jaar zijn er vier jubilarissen die gehuldigd gaan worden, 
voor hun 60-, 40- (2x) en 25-jarig lidmaatschap.

Natuurlijk zouden we het fijn vinden, als wij als Tivolianen in groten 
getale zouden komen opdagen en natuurlijk is verder iedereen welkom, 
die ons een warm hart toedraagt.

Graag tot ziens op 7 januari.

H H H
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 2024

Ja, het is weer zover. Op dinsdag 23 januari a.s. wordt de reguliere 
Algemene Leden Vergadering gehouden en natuurlijk bent u van harte 
welkom om deze om 20.00 uur in onze kantine bij te wonen. De vorige 
ALV dateert van 12 april 2023 en gezien de lange tussentijd ten 
opzichte van de ALV daarvoor (10 november 2021) was er toen 
genoeg te bespreken. Deze keer is de tussentijd minder dan een jaar 
en we gaan dus weer richting het normale schema. Een grote opkomst 
is weer wenselijk, dus we spreken af, dat we elkaar de 23e januari 
zullen ontmoeten.

Om aan onze statutaire verplichtingen te voldoen, plaatsen we 
achtereenvolgens de agenda van die vergadering en de notulen 
van de vorige ledenvergadering, die van 12 april 2023.

Agenda Algemene Ledenvergadering Tivoli 23-01-2024
   1. Opening
   2. Goedkeuring notulen ALV 12-04-2023
   3. Jaarverslag secretaris
   4.  Financieel jaarverslag penningmeester
   5.  Verslag kascommissie
   6.  Vaststellen begroting en contributie
   7.  Verkiezing nieuwe kascommissie
   8. Bestuursverkiezing
   9. Samenstelling hoofdbestuur
 10. Rondvraag
 11. Pauze
 12. Beantwoorden rondvraag
 13. Sluiting
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Notulen ALV van woensdag 12 april 2023

1. Opening
Stefan opent de vergadering om 20:07 uur en heet iedereen van harte 
welkom. Hij verklaart waarom we later in het seizoen zijn dan gebruikelijk. Met 
29 aanwezigen, inclusief het bestuur, en 3 afmeldingen is het quorum niet 
behaald. De eerste ALV wordt gesloten en de tweede wordt om 20.09 uur di-
rect geopend.
Omdat de Nieuwjaarsreceptie bij uitzondering eerder is geweest dan deze 
ledenvergadering zijn de jubilarissen inmiddels al gehuldigd, maar niet minder 
gewaardeerd dus worden deze alsnog genoemd. Dit waren: Jeffrey de Haas, 
Bas van Hoof, Freddy Meulensteen en Henri Vaessen (allen 25 jaar lid), Juul 
van Hout (40 jaar), Hans Verbaal (50 jaar) en Henk Iedema en Henk 
Leuverman (beide 60 jaar lid). Daarnaast zijn er op de Nieuwjaarsreceptie nog 
tien andere jubilarissen gehuldigd, zij zijn in een eerdere ALV al ter sprake 
gekomen. 
Stefan vraagt de vergadering om 1 minuut stilte te houden voor de (ex-)leden 
en dierbaren die ons sinds de vorige ALV zijn ontvallen, te weten Noud vd 
Vleuten, Leny Sanders, Jan Heijink, Lenie van Heesewijk en Cor de Waal. 

2. Goedkeuring notulen ALV 10-11-2021
Zoals gebruikelijk worden de notulen van de vorige ALV niet meer voorgele-
zen. De leden hebben deze kunnen zien in het meest recente clubblad en in 
die van direct na de ledenvergadering. Er zijn geen opmerkingen, waardoor de 
notulen als zodanig worden goedgekeurd.

3. Jaarverslag secretaris
Marc van Hout leest het verslag voor. Er zijn geen op- of aanmerkingen. 
Stefan vult het verhaal nog aan dat de groei van de vereniging en met name 
de jeugdafdeling positief is, maar dat hierbij ook extra werkzaamheden komen 
kijken. Hij laat nog een vraag achter bij de aanwezigen: hoe kunnen we 
voetballen én met elkaar deze positie als club behouden of zelfs verbeteren?

4. Financieel jaarverslag penningmeester
Stefan deelt de jaarverslagen met de begrotingen en resultaten van de 
afgelopen seizoenen, sinds de uitbraak van Corona, om zo een helder beeld 
te schetsen van het verloop van deze periode.
In seizoen van de Corona-uitbraak ‘19/’20 kende Tivoli een negatief resultaat 
van ongeveer €4.000,-. Dit was mede te wijten aan de letterlijke voorraden, die 
mede door een per directe sluiting van de kantine en stop van het voetbal
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onverkoopbaar waren geworden. Ook had de overheid nog geen subsidiere-
geling opgetuigd om dit te compenseren. De eerste gelden van deze subsi-
dieregelingen ontvingen we een seizoen later (‘20/’21). Mede door die com-
pensaties kende Tivoli op financieel vlak een uitstekend jaar, met een positief 
resultaat van zo’n €12.000,-.
Het afgelopen seizoen was een zo goed als Corona-vrij jaar, waarin in ieder 
geval alle wedstrijden weer gespeeld zijn. Echter deed dit seizoen de energie-
crisis haar intrede in Nederland. Stefan vat kort de situatie samen: De douches 
zijn gasloos, dus op elektriciteit. De zonnepanelen op de kleedlokalen com-
penseren Tivoli niet, maar komt op één “berg” bij de gemeente en voorzien 
niet 1-op-1 de panden waar zij op liggen. Daarnaast zijn de kantineinkomsten 
ten opzichte van voor Corona wel aanzienlijk gedaald, van zo’n €55.000 naar 
€35.000,-. Er zijn geen vragen na de uitleg.

5. Verslag kascommissie
Henk van de Boomen en Wim Vermeulen (vervangende kascommissie-lid bij 
afwezigheid van Frank van de Ven) hebben eerder deze avond de kascontrole 
uitgevoerd. Henk draagt voor dat de cijfers zijn gebaseerd op de werkelijke 
baten en lasten. Hiermee geeft de jaarrekening een getrouw beeld van de 
werkelijkheid, zowel op de afdeling voetbal als de afdeling kantine. Stefan 
vraagt de leden décharge te verlenen en deze wordt verleend.

6. Vaststellen begroting en contributie 2023-2024
Stefan legt uit dat hetzelfde negatieve resultaat is begroot dan het afgelopen 
seizoen. Dit is uiteraard niet het doel, maar wel de werkelijkheid. Daarnaast is 
er voorzichtig begroot. De grootste veroorzaker hiervan zijn de onzekere 
energiekosten. Hierdoor rekenen de leveranciers deze hogere kosten ook 
door in hun producten, waardoor de producten die Tivoli afneemt in zijn geheel 
duurder zijn.
Om de stijgende kosten te kunnen ondervangen en om wat ruimer in de jas te 
zitten, doet Stefan een aantal voorstellen voor contributieverhoging, waar zo 
direct over gestemd gaat worden. Er is wederom onderzoek gedaan naar 
andere verenigingen in Eindhoven en daaruit blijkt dat Tivoli (een van de) 
goedkoopste clubs is, dit blijft ook na de voorgestelde verhogingen. Echter 
heeft Tivoli de laatste jaren sommige contributies niet altijd verhoogd naar 
aanleiding van de stijgende kosten, dus er dient her en der ook een kleine 
inhaalslag gemaakt te worden. Hierdoor worden de volgende voorstellen 
gedaan, die middels een stemming allemaal zijn aangenomen:
• Contributie senioren is €185,-

Voorstel: komend seizoen naar €200. Stemming: unaniem aangenomen.  
25 voor, 0 tegen.
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• Contributie veteranen is €160,-. 
Voorstel: dit blijft lager t.o.v. de senioren door het kleiner aantal  
wedstrijden. Stemming: unaniem aangenomen.

• Contributie reserveleden is €65,-. 
Voorstel: de geldende voorwaarden hiervoor blijven gelijk.  
Stemming: unaniem aangenomen.

• Contributie algemene leden (verenigingsleden en donateurs) is €35,- 
Voorstel: de geldende voorwaarden hiervoor blijven gelijk.  
Stemming: unaniem aangenomen.

• Contributie jeugd (JO8 t/m JO19) is €110,-. 
Voorstel: komend seizoen naar €155, hier wordt de grootste inhaalslag  
gemaakt en dit leidt tot vragen. Deze zijn in de rondvraag beantwoord, 
waarna ook dit voorstel is aangenomen. Stemming: aangenomen.  
19 voor, 1 tegen en 5 onthielden zich van stemmen.

• Contributie Welpen (JO5 t/m JO7) is €140,-. Voorstel: komend seizoen naar 
€150, hiermee blijft Tivoli laagdrempelig en vergelijkbaar met andere clubs. 
Stemming: unaniem aangenomen.

• Invoering inschrijfgeld €10,-. Voorstel: het inschrijfgeld wordt verhoogd naar 
€25, zodat de vaste afdracht van Tivoli voor de KNVB worden gedekt. Ook 
bij andere clubs is dit gebruikelijk. Stemming: unaniem aangenomen.

7. Verkiezing nieuwe kascommissie
Stefan vraagt of er nieuwe vrijwilligers zijn. Frank van de Ven meldt zich we-
derom aan, ook Fred Meulensteen meldt zich aan. Stefan bedankt de 
commissie en zal begin volgend seizoen een afspraak plannen voor de 
controle.

8. Bestuursverkiezing
Volgens de statuten is dit jaar de voorzitter aan de beurt om af te treden en 
zich indien gewenst herkiesbaar te stellen, maar aangezien deze functie nog 
steeds vacant is, kan hier niet over gestemd worden. Volgend jaar is secretaris 
Marc van Hout aan de beurt en het jaar erop penningmeester Stefan Bell.

9. Samenstelling hoofdbestuur
Er zijn wat ontwikkelingen binnen het hoofdbestuur geweest en Stefan neemt 
het woord om deze toe te lichten:
Hoofd Jeugdzaken: is Dion Bell, alleen hij emigreert na het seizoen 2022/2023 
en gaat zijn taken neerleggen. Er is momenteel een gegadigde om Dion op te 
volgen, maar dit is nog niet officieel.
Hoofd Activiteiten: was Semra Arici; wordt (is) Corian Wartenbergh.
Hoofd Sponsoring: was John Hanraths, is vacant
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Stefan doet nogmaals een verzoek aan de leden om de handen uit de 
mouwen te steken. Niet alleen voor de genoemde rollen, maar ook voor allerlei 
diensten waarbij hulp hard nodig is. Leden die iets willen doen, kunnen zich 
melden bij het bekende bestuur. 

10. Rondvraag
Ralf Walravens:  Is het regelmatig/vaker borstelen van de kunstgrasvelden 
mogelijk aan te vragen bij de gemeente? Nu is het veld nog vrij goed, maar 
anders dreigt dit snel onbespeelbaar te worden.
Antwoord: Deze mogelijkheid en het schema hiervoor worden opgevraagd bij 
de gemeente.
Ralf Walravens:  Zijn er mogelijkheden op de goals vast te leggen? Nu komt 
het vaak voor dat goals op het veld staan of juist naar een ander veld zijn 
verplaatst, ook gaan deze sneller kapot als hier niet zorgvuldig mee omgegaan 
wordt.
Antwoord: In het volgende gesprek met RPC zal dit nogmaals aangekaart 
worden en zullen er afspraken gemaakt worden. In principe hoort bij ieder veld 
een vast aantal goals, die door beide verenigingen gebruikt moeten kunnen 
worden. 
Wim Vermeulen: Het komt regelmatig voor dat een bestuurslid onbereikbaar 
is, kunnen we daar wat aan doen?
Antwoord: Zoals gezegd heeft het bestuur weinig “handjes”, hierdoor zal niet 
altijd alles even snel worden opgelost omdat er prioriteiten gesteld moeten 
worden. Daarnaast helpt het ons als de vragen aan de juiste personen gesteld 
worden, iets wat nu ook niet altijd goed gaat. 
Wim Vermeulen: Is er een mogelijkheid om de binding tussen selectie en 
jeugd te vergroten, bijvoorbeeld door trainingen te geven?
Antwoord: Wij gaan dit als bestuur nu niet verplichten, maar het staat (jeugd)
trainers vrij om het te vragen. 
Stef Verdonschot: Wat is de status van de AED aanvraag?
Antwoord: Deze is inmiddels op het park aanwezig en kan door iedereen 
worden gebruikt. De aanduiding & bewegwijzering wordt door de gemeente 
geregeld en er ligt ook een vraag met betrekking tot de vergoeding hiervoor. 
Dit wordt ondertussen verder uitgezocht.
Vervolgens volgden een aantal vragen m.b.t. de contributieverhoging Jeugd
Joost van der Heijden: Ook wij ervaren problemen met een aantal 
trainingsfaciliteiten, waaronder de eerder genoemde goals. Gaat hier ook 
budget naar toe bij de voorgestelde contributieverhoging?
Antwoord: Hier zal inderdaad meer budget voor zijn, zaak is natuurlijk wel om 
er met zijn allen voor te zorgen dat alles weer zoals het hoort wordt 



26

opgeborgen/opgeruimd. .
Fred Meulensteen: Uit het voorgestelde contributievoorstel blijkt dat de jeugd 
tenues krijgt, wat krijgen de senioren? 
Antwoord: Dit is verkeerd verwoord of verkeerd begrepen. De jeugd krijgt 
geen tenues maar “huren” tenues, hierdoor wordt hetzelfde beleid als bij de 
senioren gehanteerd. De bedoeling is dat ze deze week afgemaakt worden. 
Vervolgens zullen de materialen per team geïnventariseerd worden en zal er 
bekeken worden of er nog spullen besteld dienen te worden. Er wordt gekeken 
of er slotjes op de kastjes komen, zodat ieder team een “eigen” kastje krijgt
Danny Wartenbergh: Wat gebeurt er als er shirts verdwijnen en wie vergoed 
dit?
Antwoord: Er wordt gewerkt met een gezamenlijke teamtas. Bij het kwijtraken 
zullen de kosten verhaald worden op het team. De leider is verantwoordelijk 
voor het beheer van deze teamtas, maar mag de wasbeurten uiteraard 
uitbesteden aan teamleden. Hiermee volgen we het beleid van de senioren, 
het tenue blijft dus altijd eigendom van de club.
Fred Meulensteen: Zijn shirtsponsors bij de jeugd nog toegestaan? Als er 
shirts aan jongere leden worden uitgegeven omdat de huidige dragers eruit 
gegroeid zijn, bestaat de kans dat er verschillende sponsoren in een elftal 
lopen. 
Antwoord: Vanaf nu zullen er geen nieuwe shirtsponsors meer toegelaten 
worden, tenzij het een algehele shirtsponsor voor de jeugd betreft. Hierdoor 
lost dat probleem zich “vanzelf” op. Uiteraard is het wel toegestaan om andere 
zaken zoals tassen, trainingspakken en dergelijke te sponsoren. 

11. Pauze
Stefan biedt de aanwezigen het gebruikelijke drankje aan van de S.V. 

12. Beantwoorden rondvraag
Zie bij punt 10 voor de antwoorden.

13. Sluiting
Stefan bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en voor de positieve 
betrokkenheid bij deze vergadering.
Om 22:10 uur sluit Stefan de vergadering.

De secretaris,
Marc van Hout

H H H
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GEINTJES VOOR DE KLEINTJES

In de vorige jaargang hebben we deze oude rubriek nieuw leven 
ingeblazen en dat beviel ons prima. In deze nieuwe jaargang gaan we 
daar dus weer mee door en hier is onze selectie voor deze maand van 
de nieuwe “Geintjes voor de kleintjes”.

* Een alleenwonende man verloor zijn huissleutel. Hij belde zijn  
ouders die in een klein dorpje in het hoge noorden woonden, zij  
zouden de reservesleutel opsturen. De man trok zo lang bij een 
vriend in. De volgende dag liep hij de postbode tegemoet, maar deze 
had niets bij zich. De man mopperde: Ach ja, de post in dat  
boerengat werkt natuurlijk niet zo vlug, en ging weer voor een nacht 
naar zijn vriend. De volgende morgen reed hij weer naar zijn huis om 
de post op te vangen, maar was net iets te laat. De postbode kwam 
net de tuin uit en zei: Ik heb de brief in de bus gegooid hoor!

* Een gids begeleidt een groep Amerikaanse toeristen die Brussel wil-
len bezichtigen. Eerst bezoeken ze het stadhuis, en een Amerikaan 
schept op: “Mooi stadhuis, maar bij ons zijn de stadhuizen veel gro-
ter.” Later bekijken ze een kerk, waar een Amerikaan beweert: “Leuk 
kerkje, maar die van ons zijn veel groter!” De gids raakt wat ontmoe-
digd, maar neemt de toeristen toch verder mee de stad in. “Dat is...”, 
begint hij, maar een Amerikaan onderbreekt zijn verhaal en vertelt 
dat wat het ook is, het bij hun veel groter is. “Dat geloof ik meteen.”, 
zegt de gids spottend, “Dat is namelijk het plaatselijke gekkenhuis.”
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* Hoe noemt men een apparaat waarmee men naar de sterren kijkt? 
Een telescoop. 
Hoe noemt men een apparaat waarmee men kleine dingen bekijkt? 
Een microscoop natuurlijk. 
En hoe noemt men een apparaat waarmee men boven water kijkt 
met een duikboot? 
Simpel, een periscoop. 
Maar nu een moeilijke: hoe noemt men zo’n ding waarmee men door 
een muur kijkt? Een raam!

* Er komt een man een café binnen. Hij bestelt een biertje en zegt: 
“Geef die man met dat hoedje op er ook maar eentje.” Als ze hun 
biertje op hebben, bestelt de man er weer eentje, en opnieuw zegt 
hij: “Geef die man met dat hoedje op er ook maar weer eentje.” Als 
ze hun biertje op hebben, vraagt de buurman van degene met het 
hoedje: “Mag ik je hoedje misschien lenen?” “Ja hoor”, zegt de man 
met dat hoedje op. En opnieuw bestelt de gulle drinker bier en zegt: 
“Geef iedereen maar een biertje, behalve die man met dat hoedje op 
want die heeft er al twee gehad.”

* “Wat staat er op de grafsteen van een tandarts?”  
“Hier vult hij zijn laatste gaatje.”

* “Wat staat er op de grafsteen van een schoonmaker?”  
Opgeruimd staat netjes!”
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* Een man gaat naar een groot warenhuis en moet op 
een gegeven moment plassen. Op het bordje bij de 
toiletten staat: “WC: 20 eurocent”. De man legt braaf 
een muntje in het schaaltje en loopt door. Na twee 
uur komt hij eindelijk weer naar buiten, met een wc 
in zijn handen. Zegt ‘ie tegen de juffrouw achter het 
loketje: “Het was wel zwaar werk om die wc met mijn 
blote handen los te halen, maar ik kon hem voor 20 
eurocent ook niet laten staan!”

* Een motorrijder rijdt 70 kilometer per uur 
over de snelweg. Tot zijn stomme 
verbazing wordt hij opeens door een 
fietser ingehaald. Hij verhoogt zijn 
snelheid tot 90 kilometer per uur en 
opnieuw haalt de fietser hem, verwoed 
trappend, in. Nu wordt het de motorrijder 
te gek. Hij stopt. “Ben ik even blij dat u 
eindelijk stopt,” zegt de fietser, “mijn 
bretels zaten aan uw motor vast!”

* School of gevangenis!?
In de gevangenis breng je de meeste tijd door in een cel van 4 bij 5 
meter. Op school breng je de meeste tijd door in een kamertje van 4 
bij 5 meter.  
In de gevangenis krijg je elke dag drie maal je eten. Op school krijg 
je slechts een keer pauze om wat te eten en moet je het nog zelf 
meenemen ook. 
In de gevangenis word je eerder vrijgelaten wanneer je je goed ge-
draagt. Op school word je voor goed gedrag beloond met nog meer 
huiswerk. 
In de gevangenis is er een bewaker die alle deuren voor je opent en 
sluit. Op school moet je alle deuren zelf openen en sluiten. 
In de gevangenis kun je tv kijken en spelletjes spelen. Op school krijg 
je strafwerk wanneer je tv kijkt of spelletjes speelt. 
In de gevangenis mogen je familie en vrienden je bezoeken. Op 
school mag niemand je bezoeken.

H H H
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UIT DE MEDIA – AVE

Op amateurvoetbaleindhoven.nl (AVE) zagen we op 23 november 
2023 een artikel met ons oud-lid Gijs Bonnema in de hoofdrol. Gijs 
was van 2016 tot begin jaren 20 van deze eeuw als speler en kaderlid 
betrokken bij ons 1e, dat toen onder zijn vader en succestrainer Hans 
Bonnema zo succesvol was.
Wij vinden het interessant om dit artikel met jullie te delen.
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Het artikel op amateurvoetbaleindhoven.nl vind je ook via deze link:
https://amateurvoetbaleindhoven.nl/de-ambities-van-gijs-bonnema-komend-seizoen-
wil-ik-als-hoofdtrainer-aan-de-slag 

H H H
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(door onze quiz-redactie)
In het begin van de vorige jaargang zijn we gestart met deze nieuwe rubriek, 
die eigenlijk niet helemaal nieuw was, omdat we in het hele grijze verleden 1 
of 2 jaargangen enkele malen een soortgelijke rubriek gepubliceerd hebben. 
Omdat wij het nog steeds leuk vinden, gaan we in deze jaargang hier gewoon 
mee door.

In de 7 clubbladen van de vorige jaargang hadden we achtereenvolgens 
Angelique Janssen, Stefan Bell, Stef Verdonschot, Ralf Walravens, Joey 
Klaassen, Henk Rennenberg en Marc van Hout als “Mystery Guest”. In het 
1e clubblad van deze jaargang hadden we Willem Scheenjes als onze achtste 
“Mystery Guest”. In het vorige clubblad stelden we jullie voor aan onze 
negende “Mystery Guest” en gaven we nog deze aanwijzingen: Het is een 
man tussen de 45 en 50 jaar, die sinds 1983 lid is. Hij is of was speler bij de 
jeugd en senioren/veteranen en hij deed of doet een heel scala aan andere 
zaken, voornamelijk op kadergebied. We laten hier nog een keer de 
bijbehorende afbeeldingen zien.
Onze “Mystery Guest” van vorige maand
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Foto’s: als baby met zijn oudere zus (1); als 14-jarige (2); als 6-jarige (3); 
als 11-jarige (4); als 7-jarige (uiterst rechts) met F1 bij het huwelijk van leider 
Rob Dillen (5)

Dan is het nu tijd om bekend te maken wie onze vorige Mystery Guest was:
Pascal Janssen

Pascal is 46 jaar en is al sinds 1983 zo’n 40 jaar onafge-
broken lid. Hij begon op 5- á 6-jarige leeftijd bij de F-jeugd 
en doorliep daarna de hele jeugdafdeling. Bij de senioren 
speelde hij in diverse, meestal lagere elftallen of het 2e. Nu is 
hij actief als speler en regulateur bij de Veteranen. Nadat hij 
als jeugdcorrespondent al enige tijd de jeugdmoppenrubriek 
in het clubblad verzorgde, trad hij in 1998 samen met Peter 
Engelen en Franklin Klumpkens als jeugdige versterking op 

21-jarige leeftijd toe tot de redactie van zijn oom en hoofdredacteur Jack 
Engelen (sindsdien heeft de redactie de illustere bijnaam “Oom Donald en zijn 
neefjes”). Zo vierde hij dus dit jaar zijn 25-jarig redactielidmaatschapsjubileum 
en daarmee neemt hij een gedeelde 2e plaats in op de 
ranglijst “aantal jaren redactielid”. Vanaf datzelfde jaar 
trad hij in vaste dienst bij de Sint, wat dus ook dit jaar een 
25-jarig jubileum betekende. In het 2e decennium van 
deze eeuw kwam hij in het hoofdbestuur als Hoofd 
Seniorenzaken en inmiddels is hij daar algemeen lid. Hij 
werd door het bestuur ook nog benoemd tot 
Vertrouwenspersoon van de vereniging. 
O ja, Pascal is natuurlijk ook nog onze eigen huisdichter.

Van onze 3 trouwe inzenders kregen we de juiste oplossing van zijn tantes 
Dinie Groeneveld en Ine Engelen, terwijl zijn moeder Tonnie Janssen het 
natuurlijk wel wist, maar aangaf voor spek en bonen mee te doen. We kregen 
van onze vorige “Mystery Guest” Willem Scheenjes ook nog een oplossing 
(“De Sint”) en die rekenen we ook goed.
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(

Natuurlijk hebben we weer een nieuwe “Mystery Guest”, laten we nog 
even uitleggen wat de bedoeling is.
Wij tonen 1 of meerdere historische foto’s van een bekende Tivoliaan 
en jullie mogen raden wie dat is. Mocht je daar zin in hebben, dan stuur 
je de oplossing naar onze redactiemail, t.w. svtivoliclubblad@gmail.com. 
In een volgend clubblad verklappen we dan wie het geweest is en 
maken een eventuele uitslag bekend. En we stellen jullie dan weer voor 
aan een andere bekende Tivoliaan.

Onze “Mystery Guest” van deze maand
We willen op voorhand niet al te veel verklappen. 
Dit zijn de aanwijzingen: Het is een man tussen de 25 en 30 jaar, die 
sinds 2013 onafgebroken lid is en ook al eerder bij de jeugd heeft 
gespeeld. Hij is momenteel een belangrijke pion bij ons 1e.

Foto’s: als baby (1); als 4-jarige (2); als 6-jarige (3); als 9-jarige (4); 
als 12-jarige (5)

H H H
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TIVOLI TOPSCORERS TOP TIEN 
(bijgewerkt t/m 10 december 2023)

Ook dit seizoen houdt onze secretaris Marc van Hout deze lijst bij.
De nodige wisselingen aan de kop van de ranglijst waarin Patrick 
plaats heeft moeten maken voor een drietal dames. Patrick is sinds het 
vorige blad niet meer in actie gekomen voor de Veteranen, terwijl de 
dames juist flink op schot waren. Sinds de vorige uitgave van dit blad 
wisten zij samen liefst 36x het net te vinden, waarin het drietal aan kop 
uiteraard het vaakst. Mafalda is pas per 22 oktober lid van onze club en 
is dus uit de startblokken geschoten! Kim en Semra zijn vorig seizoen 
ook in de top 3 geëindigd en hebben hun vertrouwde plek dus weer in 
genomen.
Verder nog een bijzondere vermelding voor Luc Verbeek, die al zijn 7 
treffers namens ons vaandelteam in de laatste vier weken wist te 
maken.

 1 Semra Arici   dames  13x
 2 Kim Verbeek   dames  11x
 3 Mafalda Couto   dames    9x
 4 Luuk Hammega   2e    8x
  Mitchel Kluijtmans   3e     8x
  Melanie van Schoonderwalt dames    8x
  Patrick van Hout   vets    8x
 8 Luc Verbeek   1e     7x
 9 Pablo van Leeuwen   2e     5x
 10 Bas de Haas   1e     4x
  Ronnie van Leeuwen   3e     4x
  Stefan Beekwilder   vets    4x

H H H
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In de vorige jaargang zijn we weer gestart met deze rubriek, waarvan 
we de input krijgen van onze speciale geincorrespondent Ronny Kox. 
In deze jaargang gaan we daarmee door en hier vinden jullie onze 
selectie voor deze maand.

Statistieken
WISKUNDIGE ROMANTIEK
Slimme man + slimme vrouw = romance
Slimme man + domme vrouw = affaire
Domme man + slimme vrouw = huwelijk
Domme man + domme vrouw = ongewenste zwangerschap

WISKUNDE OP HET WERK
Slimme baas + slimme werknemer = winst
Slimme baas + domme werknemer = productie
Domme baas + slimme werknemer = promotie
Domme baas + domme werknemer = overuren

WISKUNDIG SHOPPEN
Een man zal EUR 20 betalen voor een voorwerp van EUR 10 dat hij 
kan gebruiken.
Een vrouw zal EUR 10 betalen voor een voorwerp van EUR 20 dat ze 
niet nodig heeft.
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ALGEMENE STATISTIEKEN EN VERGELIJKINGEN
Een vrouw maakt zich zorgen over de toekomst tot ze trouwt.
Een man maakt zich pas zorgen over de toekomst wanneer hij trouwt.
Een succesvolle man is er één die meer geld verdient dan zijn vrouw 
kan opmaken.
Een succesvolle vrouw is er één die een dergelijke man kan strikken.

WISKUNDIGE BENADERING VAN GELUK
Om gelukkig te zijn met een man, moet je hem heel veel begrip 
schenken en een beetje liefde. Om gelukkig te zijn met een vrouw, 
moet je haar veel liefde schenken en niet proberen haar te begrijpen.

WISKUNDIGE LEVENSDUUR
Getrouwde mannen leven langer dan vrijgezellen, maar vrijgezellen
leven liever.

WISKUNDIGE WIJZIGING
Een vrouw trouwt met het idee, dat de man zal veranderen, maar dat 
doet hij niet. Een man trouwt met de hoop, dat de vrouw niet zal 
veranderen, maar dat doet ze wel.

Valentijn kaartjes
Op een dag loopt een vrouw het 
postkantoor binnen en ziet een 
kalende man van achter in de dertig, 
op methodische wijze “Love” 
postzegels op fel roze enveloppen 
plakken. Daarna pakt hij een 
parfumfles en begint ze allemaal met 
een zoete geur te besprenkelen. 
De vrouw kan haar nieuwsgierigheid 
niet meer inhouden en vraagt wat hij 
aan het doen is. De man zegt: “Ik ben 
1000 Valentijn-kaartjes aan het 
versturen met “Raad eens wie?” 
erop.”
“Maar waarom?” vraagt de vrouw. 
“Ik ben een echtscheidingsadvocaat.”
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Reden
Pieter komt thuis en zegt tegen zijn moeder: ‘’Ik heb 2 redenen om niet 
naar school te gaan: 1. Ik word gepest door de meisjes. 2. Ik word ook 
gepest door de jongens.”
Zijn moeder antwoord daarop: ‘’Ik heb 2 redenen dat je wel naar school 
gaat: 1. Je bent 43. 2. Je bent de leraar.”

Domme blondjes
Hoe laat je een dom blondje op zondag lachen?
Vertel haar een leuke mop op vrijdag.

Ik...ik..ik kan het niet
Er loopt een oud kereltje van een 
jaar of 80 over de wallen, terwijl hij 
alleen maar hakkelend roept: “Ik... 
ik... ik kan het niet... Ik... ik kan 
het niet...!” Eén van de prostituees 
denkt: “Da’s dan handig verdiend”, 
en vraagt hem binnen. Het oude 
mannetje gaat er flink tegenaan, met 
al vlug een bevredigend resultaat. 
De prostituee: “Maar meneer, hoe zo 
nou, ik kan het niet, u kunt het 
hartstikke goed!” Dan begint de 
oude man opnieuw: “Ik.. ik kan het 
niet... Ik kan het niet..... betalen.”

H H H
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ZESKAMP 22 JUNI 2024

Een paar “oude” en “nieuwe” activiteiten-vrijwillig(st)ers wil een oude 
traditie in ere herstellen en gaat een zeskamp organiseren. 
Op zaterdag 22 juni 2024 wordt er na het succes van vorige edities 
dus weer eens een Tivoli-zeskamp georganiseerd. Er wordt gestart om 
15.00 uur en de plaats van handeling is natuurlijk de Heihoef. Onder 
het genot van een drankje, een hapje en hopelijk veel gezelligheid 
worden de krachten gemeten op oer-Hollandse spelletjes (Storm- en 
Buikschuifbaan/Zakspringestafette/Blindvolleybal/Levend Sjoelen/

Rokjesvoetbal/Dartvoetbal). 
Na afloop van de zeskamp 
is er aansluitend een 
spectaculaire feestavond 
(met o.a. een “Special 
Guest”) en de sluiting van 
de dag wordt uiterlijk om 
00.00 uur verwacht.
De inschrijving staat vanaf 
nu open voor teams met 6 
deelnemers en kost € 60,- 
per team (incl. consumptie). 
Je kunt je met je team in-
schrijven via onderstaande 
link: https://ap.lc/AIGzw. Je 
inschrijving is voltooid op 
het moment, dat de betaling 
is voldaan.
De organisatie, die in 
handen is van Semra Arici, 
Kim vanden Broek, Joey 
Klaassen, Mandy Klaassen 
en Tess Nijssen, hoopt jullie 
daar allemaal te zien. 
Het organiserend comité en 
alle andere vrijwilligers, die 

mee gaan helpen, worden natuurlijk bij voorbaat bedankt. 

Op bijgaande poster kun je alles nog eens op je gemak bekijken.

H H H
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- de Sint Pas weer onze club heeft bezocht
- hier zelfs een jubileum aan te Pas kwam
- dat Pas echt gevierd kon worden toen de kinderen hun aandacht er 

niet meer bij hadden
- het Sinterklaasfeest erg geslaagd was ondanks een wat lage  

opkomst
- de organisatie er in elk geval weer goed hun best op had gedaan
- ons vaandelteam volgens diverse verslaggevers al meerdere trainers 

had dit seizoen
- eerst Andoni Uresti als hoofdtrainer werd genoemd
- later zelfs onze alleskunner Marc van Hout door het ED  

gepromoveerd is tot die functie
- we daarom hier en nu heel duidelijk willen maken dat Suat Tasci 

onze echte hoofdtrainer is
- Suat het prima doet met zijn team
- er zelfs werd gewonnen van de nr. 2 in de competitie
- Tivoli nu bovenaan staat in de 2e periode
- de donkere dagen voor kerst begonnen zijn
- de feestdagen dan ook weer voor de deur staan
- wij van de redactie die deur mooi dicht laten
- we namelijk rond de kerst op studiereis gaan naar Oostenrijk
- we u hele fijne warme feestdagen toewensen
- we u graag weer ontmoeten op de nieuwjaarsreceptie op 7 januari 

2024
- we ook alvast de aandacht vestigen op de reguliere Algemene 

Ledenvergadering
- die op 23 januari 2024 gehouden wordt
- jullie allemaal om 20.00 uur verwacht worden in de kantine op de 

Heihoef
H H H






